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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LIX sesji Rady Miejskiej 27 stycznia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna 

Krakowska zgłosiła następujące zapytania:  

1. Zwróciła się z zapytaniem czy możliwe jest dokończenie chodnika na ulicy 

Staffa - ponieważ wykonany jest tylko połowicznie. 

2. W nawiązaniu do rozmowy na Komisji Rewizyjnej ponowiła swoją prośbę  

o przedstawienie aktualnej struktury organizacyjnej UMT. […] Bardzo 
mnie interesuje sprawa Wydziału Komunikacji Społecznej na skutek tego, 
że nastąpiły pewne przetasowania w zakresie osób pełniących funkcję 
wiceprezydentów.  Ile osób w Tarnowie pracuje w Wydziale Komunikacji 
Społecznej.  

3. W imieniu mieszkańców zwróciła się z pytaniem jaką kwotę płaci 

dzierżawca za wynajem terenu lotniska (za Pałacem w Gumniskach). 

4. Z zapisu budżetowego wynika, że miasto płaci sporą kwotę ponad 3 mln zł 
na funkcjonowanie Powiatowego Urzędu Pracy. Mamy sytuację bardzo 
trudną od dwóch lat - co do tego nie ma wątpliwości, ja nie mówię  
o przydatności PUP. Ale proszę zwrócić uwagę na pewną rozbieżność 
pomiędzy tym co oferowane jest tym którzy nie pracują - ten poziom 
bezrobocia w Tarnowie przekracza 5 %, więc nie jest to dużo. Jak układa się 
współpraca miasta z Powiatowym Urzędem Pracy, skoro miasto połowę 
należnych kosztów na funkcjonowanie tego urzędu płaci. Jaka jest 
skuteczność działania PUP. 

5.  Tylko jedna firma zgłosiła się do obsługi tej części projektu „Tarnowski 
Rower Miejski” wiem ze za miniony rok było 8 tys. użytkowników to jest 
spora liczba. Dowiedziałam się, że zgłosił się tylko jeden konserwator ten, 
który w ogóle nadzoruje ten projekt. Kwota jaką uzyskuje za: przechowanie, 
reperację, konserwację jest spora. To jest 700 tys. Po rozmowie z kilkoma 
osobami zastanawiamy się czemu taką sprawą jak konserwacja nie zajmują 
się ci w naszym mieście, którzy posiadają takie możliwości. Myślałam tu  
o MPK, które dzięki temu mogłoby tą kwotę kilkuset tysięcy zarobić.  

6. W związku z połączeniem MPGK i PUK zwróciła się z pytaniem jak 

dokonało się to przeorganizowanie i jak wygląda struktura tych 

połączonych dwóch instytucji.  


